



ENCOSTA
DA VILA
Vineyards



Penafirme

VINHO REGIONAL LISBOA

FERNÃO PIRES | MALVASIA | SEARA NOVA

9,5% VOL.

PENAFIRME LIGHT 白葡萄酒 - 三种葡萄品种 : Fernão Pires| Malvasia| Seara Nova

1991年，葡萄牙最重要的葡萄酒产区之一，诞生了品质优良的葡萄酒。今天，他们继续为他们的独特性和传统创造历史。

通过传统的“bica aberta”过程（一种当地传统发酵技术，严格控制温度17°C）水晶的颜色，新鲜的水果口感。理想储存温度6°C-8°C。贝类、鱼或沙拉为建议搭配。

Vinho Branco

Produzido a partir das castas brancas Fernão Pires, Malvasia e Seara Nova, pelo processo tradicional de “bica aberta” com controlo de temperatura a 17 °C. Na prova apresenta-se com uma cor citrina, aroma envolvente a frutos verdes e de gosto fresco, persistente e ligeiramente doce. Deve ser servido entre os 6 °C e os 8 °C a acompanhar pratos de marisco, peixe e saladas.

White Wine

Produced from the white varieties of Fernão Pires, Malvasia and Seara Nova, through the traditional “bica aberta” process (grape skins have no contact with the must during fermentation) at a controlled temperature of 17 °C. It features a citrine colour, an enveloping flavour of green fruits, a fresh taste, a persistent finish and is slightly sweet. Ideally served from 6 °C to 8 °C with shellfish, fish or salad dishes.



Encosta da Vila
Sociedade Agrícola, Lda.
Rua Moinho de Vento | Casal Corado
Estrada Nacional 8, Km 49
2560-574 Torres Vedras | Portugal
www.encostadavila.pt

